

## **MONTFORT**

An Institution Of The Titular Superior Of The Brothers Of St. Gabriel (Incorporation) Ordinance No. 21 of 1957

Good News from the DIRECTOR...
Dear Donors, Sponsors, Benefactors and Friends of Montfort,

Warm greetings of peace and joy to you all.

I have good news to share with you all. With your generous and kind support great things and events happen in Montfort and in the lives of the students. I want to express my heartfelt thanks and appreciation to you all. They are these:

- 1. Your support and participation at the Montfort Open House Carnival on 6th May 2018 made a difference in the lives of the students. You have a heart for them.
- 2. The 2nd year students (127 boys and 33 girls) had completed their formation and technical training. They left Montfort on 8th May 2018 for employment. They are the fruits of your generosity and hard earned money.
- 3. New batches of students (135 boys and 52 girls) have the opportunity to enter Montfort this June and July. How fortunate for these youngsters to be given a second chance in life! And how wonderful are we to continue our care for them!

The total students' population of Montfort is now 376. The breakdown is as follows:

2nd year students are 189 (150 boys & 39 girls) 1st year students are 187 (135 boys & 52 girls)

4. 1st October 2018 marks another great event of the foundation of Montfort. Montfort has reached 59 years of selfless service while providing a new lease of life to the many disadvantaged youth.

The numbers may not be that big but its effect is great. Montfort is still relevant today. Its caring programme is still being sought after.

Long live Montfort to make a difference in the lives of the disadvantaged youth.

May God continue to shower his abundant blessings on you dear Donors, Sponsors, Benefactors and Friends of Montfort.

With heartfelt thanks and gratitude,

院长捎来的好消息……

致所有捐助者、赞助人、仁人善翁及蒙福少年城的朋友们:

祝贺大家平安喜乐。

我有好消息与你们分享。因为有你们的慷慨捐助和大力支持,得以让蒙福少年城成功完成许多重要活动节目及改变了学生的生活.为此我要对以下数项重要事情衷心地感谢你们:

- 一、对于你们在5月6日抽空到来参与"2018年蒙福少年城开放日嘉年华",身体力行支持这项活动,已带给学生的生活不小改变。这也表现出你们心里很在意他们。
- 二、于2018年5月8日,共有127位男生与33位女生的第二年学生已经完成学业及实习训练,并投入职场就业。他们也能够取得今日的成就都是来自你们的慷慨捐款。
- 三、于6月和7月将会有新一批的学生(135位男生与52位女生)来到蒙福少年城 获得求学机会。 这群青少年是多么幸运,再次获得第二次求学机会!而这也让我们感 到多么美妙的一件事,能够继续给予关怀及指导他们。

目前蒙福少年城全体学生共有376位。 总学生人数分类如下:

- (i) 第二年学生共有189位, 即150位男生与39位女生;
- (ii) 第一年学生共有187位,即135位男生与52位女生。
- 四、蒙福少年城基金会将于2018年10月1日进入一个重要的日子——意味着蒙福少年城已成立59年,一直以来本着无私的心为无数的弱势青少年服务,并赋予他们新的生命意义。虽然受惠人数有限,但却为他们的生命创造出巨大的正面改变。因此也使蒙福少年城得以继续经营至今,而且其关怀计划仍大受欢迎。

蒙福少年城的长久存在的目的是,设法改变弱势青少年的命运。 愿神继续赐福予所有亲爱的捐助者、赞助者、仁人善翁及蒙福少年城的朋友。 心怀感恩及衷心感谢.

Yours gratefully,



Director 院长

蒙福少年城院长罗宾主内修士敬上

















### TAN XIN YEE

# HOSPITALITY DEPARTMENT



Before I came to Montfort Boys Town I was not eager to study. Every day I went to school but wasted my time in the classroom. I enjoyed hanging out with my "Best Friends" on school days. I thought I was cool. I had no plans for my future. I didn't know what I was going to do if I dropped out from school. I couldn't decide whether to find a job or continue with my studies. My brother who graduated from Montfort suggested that I try Montfort. At first I was not interested but after I did some research I became interested in joining Montfort. I found out that Montfort emphasizes discipline and I realised that it would be the best place to change my attitude and improve my discipline. Now, after studying in Montfort for over a year, I have acquired good working skills and improved my English. I am very thankful to Montfort for giving me this great opportunity to study here. I would also like to thank all the benefactors, sponsors and supporters for their financial support to Montfort. We will not let you down.

来到蒙福少年城之前,我很不喜欢学习。每天上学就只是浪费时间。而且每天喜欢与一班"知己好友"一起到处闲逛,那时的我觉得过这样的日子很酷,因而没有任何未来计划,同时也不曾想过辍学后的日子。 我无法决定去找份工作谋生或者继续求学。

后来,因为曾毕业于蒙福少年城的哥哥建议我尝试去报读蒙福少年城。入学之前我不太感兴趣,但后来我搜索了一些相关信息,便开始产生兴趣而加入蒙福少年城。 之后,我发现蒙福少年城很注重学生纪律,因而使我相信这里才是改变我品行及培养我守纪律的最好地方。

在蒙福少年城就学一年后,我已经掌握了良好的工作技能及提升了英语能力, 因此 我很感谢蒙福少年城给予我这美好机会,让我得以在这里继续求学。 同时我也要感谢所有仁人善翁、赞助人及财务支援者不断地支持蒙福少年城。 我们会不负众望变得更好。

### GANESAN A/L MATHURAI

YEAR 2

I am so blessed to be in an institution such as Montfort. I was readily accepted and given a second chance to prepare for gainful employment. Coming from a poor family, I cannot join any college because of the cost factor. In secondary school I fared very badly because of my disinterest, bad attitudes and waywardness. But now in Montfort I am being appropriately disciplined, well trained in a skill and well taken care of. As a student I am learning to work together as a team. We are able to help and support one another especially when we face challenges. I have discovered what true friendship is. I will eternally be grateful to the Brothers, staff and guardians for all they have taught me and the care and love rendered to me. I am also aware of the tremendous support given to Montfort by our faithful benefactors, donors and sponsors. Thank you for helping us through your kindness and concern. May God bless you abundantly.

我感到很庆幸能够在蒙福少年城求学。 我已准备及接受及赋予第二次求学机会,为未来事业做充足准备。 我来自贫寒家庭,因家庭经济困难而无法负担起私立大专的学费。 在念中学的时期,我生活过得很糟,因不良行为态度及任性叛逆性格所致。然而加入蒙福少年城后,在导师的循循引导下,使我变得懂得守纪律。同时,导师也教导我们要学习团队工作精神,尤其在面对挑战时必须互相帮助和彼此支援。从中也让我领悟了何谓真挚友谊。 我会永远感谢所有弟兄、工作人员及监护人给予我的教导、关怀和爱心。 同时也不忘了所有大力支持蒙福少年城的仁人善翁、捐助者及赞助人。谢谢你们的仁慈及关怀帮助。 愿神祝福你们。

# COMPUTER MAINTENANCE



#### GET IN TOUCH 联系我们

If you'd like to make a difference or simply find out more, here's how you can contact us.

若您也想带来改变, 或欲知更多详情, 请用以下方式联系我们. MONTFORT BOYS TOWN 蒙副少年城

Jalan Montfort,40150 Shah Alam, Selangor D.E, Malaysia t电话: +603 55191735/36

+603 55194098/59 f传真: +603 55102858 (Main主机)

+603 55102858(Main王机 +603 55109692(TCC) t/f电话/传真: +603 55107692 w网址: www.montfort.org.my e电邮: boystown.montfort@gmail.com

Royal Patron皇家赞助人 D.Y.M.M Sultan Negeri Selangor Dahrul Ehsar

## YOUR REPLY SLIP 您的回条

#### YES, I WANT TO MAKE A REAL DIFFERENCE

Your small contribution can make a real change. Start that change today

Please accept my contribution of请接受本人的捐款 RM	
ricase accept my continuution の 相反又个八門用水 KM	
SPONSORSHIPS 赞助	
I want to sponsor a Montfort Boy / Girl for 本人欲赞助一名蒙福少年城的会。 2 years/两年 RM 30,000 1 year/一年 RM 15,000 Half year/	
MONTHLY PLEDGES 每月誓约	
I wish to pledge a monthly contribution. Please deduct <b>RM</b> MasterCard account until I give notice in writing to end the monthly  本人欲做出常月捐款。请从本人的 Visa / Master 卡扣除 <b>RM</b> 停止为止。	contribution.
METHOD OF PAYMENT *Kindly provide full information in order for us to p	process the payment 请提供足够的信息以方便我们处理付款事宜
By credit card, my Visa/MasterCard No: 本人的 Visa/ Master 信用卡号码 Card Expiry 失效日期 : / / / / / / / / / / / / / / / / / /	for direct cash / cheque deposit to
NOTE 注	
<ol> <li>Your donations are tax - exempted and will be acknowledged with an official receipt 您的捐款正式收据可豁免所得税 Ruj: LHDN. 01/35/51/179-6-0679         No. Warta Kerajaan: LN 106 - 1 Oktober 1959         Please call Montfort, should you not receive your receipt within a month. 如您一个月内没接收到您的相关收据,请致电至蒙福</li> <li>Make your cheques payment to 您的支票抬头请写:         MONTFORT BOYS TOWN.</li> <li>Mail to 邮寄捐款给:         Montfort Boys Town, Jalan Montfort, 40150 Shah Alam.</li> <li>For more inquiries, please call 欲知详情,请致电 03-5519 1735/36 or fax to 03-5510 2858/5519 3463</li> <li>Visit our homepage for further information at www.montfort.org.my or email to 游览我们的网页: boystown.montfort@gmail.com</li> </ol>	Signature 签名:  Date 日期:  Kindly pass this copy to your friends if you have received this copy more than once. 如果您已收到这份刊物, 请传递给您的朋友。
	Tel (H) 电话: Office Tel 办公室 / H/P 手机号码: Occupation 职业: Email 电子邮箱:

FDD/MBT/08/18